
Protokół Nr XXVI/21 
 

z obrad XXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się na hali widowiskowo-sportowej 

w dniu 10 marca 2021 roku 
 

Obrady XXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły 
zaś o godzinie 14:50.  

 

W obradach XXVI sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do 
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XXVI sesji: 

1. Witold Berski 
2. Melania Grygoruk 
3. Tomasz Jakowiuk 
4. Jerzy Korowicki 
5. Antoni Kosieradzki  
6. Igor Mironkiewicz 
7. Katarzyna Nayda 
8. Paweł Onieszczuk 
9. Jerzy Roszczenko 
10. Łukasz Rybałtowski 
11. Igor Śnieżko 
12. Agnieszka Monika Zalewska 

Radni nieobecni na XXVI sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Katarzyna Jarocka 
3. Marcin Usakiewicz 

 
W obradach XXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 
3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 

Obrady XXVI sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 10 marca 2021 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska, poprosiła wszystkich o powstanie i 
odsłuchanie hejnału Miasta. Przewodnicząca na wstępie powitała wszystkich obecnych na 
XXVI sesję Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, dodała, że obrady są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania 
udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu 
Miasta Siemiatycze.  



Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 
na sesję, dodała, że po Komisji porządek został uzupełniony o punkt dotyczący zmiany składu 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, uchwała została wprowadzona do punktu 16, pozostałe 
uchwały ulegną przesunięciu. Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w 
sprawie porządku obrad. Radni nie zabrali głosu, w związku z tym sesja prowadzona będzie 
zgodnie z przesłanym porządkiem obrad: 

1) otwarcie obrad, 
2) przedstawienie porządku obrad, 
3) przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miasta, 
4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 
5) wręczenie zaświadczenia o wyborze i ślubowanie radnego, 
6) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Siemiatyczach za udział w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym, 

7) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Siemiatycze w 2021 roku, 

8) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. 
w Siemiatyczach na lata 2021-2024, 

9) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Miasta Siemiatycze, 

10) podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Ośrodka Wsparcia dla Seniorów "Klub Senior+ 
II" prowadzonej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Siemiatyczach, 

11) podjęcie uchwały zmieniającej statut Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Siemiatyczach, 

12) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok, 
13) podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Siemiatycze na lata 2021 - 2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  
2021 – 2035, 

14) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
instytucji kultury za 2020 r., 

15) podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Miasta Siemiatycze, 

16) podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Porządku Publicznego Rady Miasta Siemiatycze, 

17) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego, 

18) roczny raport z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Siemiatycze na lata 
2017 – 2023, 

19) sprawozdanie z realizacji w latach 2019-2020 „Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Miasta Siemiatycze na lata 2019-2022”, 

20) sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2020 roku, 

21) sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz 
przedstawienie potrzeb związanych z realizacją w/w zadań na 2021 rok, 

22) sprawozdanie z  Programu Aktywności Lokalnej za 2020 rok, 



23) sprawozdanie za rok 2020 z  realizacji Miejskiego Programu Wspierania Rodziny  dla 
Miasta Siemiatycze na lata 2019-2021, 

24) wolne wnioski, 
25) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XXV sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XXV sesji Rady Miasta wyłożony są na 
stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 
przyjęty.  

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 
 
Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Do punktu 5 – wręczenie zaświadczenia o wyborze i ślubowanie radnego. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że w związku ze śmiercią Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta – Pana Jana Hyndzy, zarządzone zostały w okręgu Nr 10 wybory uzupełniające, które 
odbyły się7 lutego br. W wyniku wyborów radnym został Pan Tomasz Jakowiuk. 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej o wręczenie 
zaświadczenia potwierdzającego wybór, a Pana Tomasza Jakowiuka o złożenie ślubowania. 
 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
członkom Ochotniczej Straży Pożarnej w Siemiatyczach za udział w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała została omówiona na Komisji przez Panią 
Sekretarz i radnego Rybałtowskiego. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają 
jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom Ochotniczej Straży Pożarnej w Siemiatyczach 
za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, Przewodnicząca Rady 
poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 
poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 



3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/170/21 –Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Siemiatycze w 
2021 roku. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwalę na Komisji omówiła Pani Agata Androsiuk. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie miasta Siemiatycze w 2021 roku, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 



2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/171/21 –Załącznik Nr 6 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 
Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa 
Komunalnego sp. z o.o. w Siemiatyczach na lata 2021-2024. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego zgłaszał jeszcze 
uwagi do projektu uchwały. Przewodnicząca poprosiła Prezesa o przedstawienie tych uwag. 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, że wymóg podjęcia tej uchwały wynika z 
art. 21 ust.4 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę. Prezes dodał, że na posiedzeniu 
Komisji pojawiły się pewne sugestie odnośnie planowanych przedsięwzięć, zmiany dotyczą 
załącznika do tej uchwały str.7 i 8 , gdzie są przedsięwzięcia rozwojowo-inwestycyjne w 
zakresie ścieków i wody. Prezes powiedział, ze dodana została jedna inwestycja – 
modernizacja części biologicznej w zakresie zmiany systemu napowietrzania ścieków. Prezes 
dodał, ze ta inwestycja przyniesie znaczne oszczędności w zużyciu prądu, co  obniży koszt 
funkcjonowania  i będzie miało też bezpośredni wpływ na kształtowanie cen za wodę i ścieki. 
Koszt inwestycji to ok. 1,2 mln zł. Kolejna inwestycja planowana jest na 2024 rok –budowa 
nowych odcinków sieci kanalizacyjnej w ulicy 11 Listopada do osiedla Walendziuki – koszt 



ok. 1 mln zł., następnie od osiedla Walendziuki do skrzyżowania z ulicą krajową 62 i drogą 
wojewódzką 640. W zakresie przedsięwzięć racjonalizujących zużycie wody, wprowadzona 
zostaje inwestycja polegająca na rekonstrukcji ewentualnie budowie studni głębinowej na 
terenie obecnej stacji uzdatniania wody przy ulicy Sportowej, planowany koszt ok. 200 tys. zł. 
Zostały też uaktualnione ceny, co wynika z nowych wytycznych kosztorysowych czyli w 
budowie stacji uzdatniania wody przy ulicy Kasztanowej  (zaplanowane na 2023 rok)  

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych 
Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Siemiatyczach na lata 2021-2024, 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XXVI/172/21 –Załącznik Nr 7 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Miasta Siemiatycze. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwalę na Komisji omówił Pan kierownik Krzysztof 
Leszczyński. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Siemiatycze, 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/173/21 –Załącznik Nr 8 



 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Ośrodka Wsparcia dla 
Seniorów "Klub Senior+ II" prowadzonej przez Miejsk i Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Siemiatyczach 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwalę na Komisji omówiła Pani kierownik Agata 
Cieślik. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie utworzenia 
Ośrodka Wsparcia dla Seniorów "Klub Senior+ II" prowadzonej przez Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Siemiatyczach, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XXVI/174/21 –Załącznik Nr 9 

 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały zmieniającej statut Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Siemiatyczach. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze ta uchwała jest związana z poprzednim punktem, 
uchwała została wyjaśniona na Komisji. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej statut 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemiatyczach, Przewodnicząca Rady poprosiła 
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/175/21 –Załącznik Nr 10 



 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pani Skarbnik powiedziała, że pierwsza kwota to zwiększenia w planie dochodów o sumę 
200 294 zł – zwiększenie wynika ze zwiększenia subwencji Oświatowej zgodnie z pismem 
Ministra Finansów Funduszy i Polityki Regionalnej. Zwiększenia po stronie wydatków – 
485 294 zł dotyczą:  

1) 143 602 zł – zwiększenia planu wydatków na działania profilaktyki uzależnień w 
związku z niewykorzystaniem planu wydatków z roku ubiegłego, 

2) 56 692 zł – zwiększenia planu wydatków na oświetlenie miejskie, 
3) 125 000 zł – wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pod nazwą „zakup 

ciągnika”, 
4) 30 000 zł – zwiększenie planu dotacji Siemiatyckiemu Ośrodkowi Kultury na zakup 

samochodu, 
5) 130 000 zł wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pod nazwą „zakup i 

montaż platformy wypłycającej. 

Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 285 000 zł., w tym: 
1) 80 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Wykonanie 

dokumentacji projektowej, wykup gruntów oraz budowa kanalizacji deszczowej i 
nawierzchni drogi i chodnika na ul. Plażowej" 

2) 55 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 
ścieżki pieszo - rowerowej nad zalewem". 

3) 150 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne pn. "Przebudowa 
molo". 

Pani Skarbnik dodała, ze automatycznie zostały zmienione załączniki odnośnie wydatków 
inwestycyjnych oraz dotacji dla jednostek sektora publicznego. Po dokonanych zmianach 
dochody będą na poziomie 83 692 601 zł, w tym dochody budżetowe 65 529 601 i dochody 
majątkowe 18 163 000. Plan wydatków budżetowych – 85 313 039 zł, w tym wydatków 
bieżących 64 509 306 zł, oraz wydatków majątkowych – 20 803 733 zł. Deficyt budżetowy 
pozostaje bez zmian w wysokości 1 620 438 zł. 
 
-Radny Onieszczuk powiedział, ze sprawa była omawiana już na komisji ale czuje się w 
obowiązku, żeby wyjaśnić te kwestie na sesji. Radny poruszył temat zmniejszenia w planie 
wydatków na kwotę 285 tys. zł trzech inwestycji:  
1) „wykup gruntów oraz budowa kanalizacji deszczowej i nawierzchni drogi na ulicy 
Plażowej”, temat był już wiele razy poruszany, teraz doszedł jeszcze problem własności, 
ponieważ ulica jest w części powiatowa, 
2) budowa ścieżki pieszo-rowerowej nad zalewem, tematu nie zamykamy, być może uda się 
to zrealizować, 
3) przebudowa molo – tu będzie zmiana przetargu, może uda się uzyskać niższą cenę. 
Radny podsumował, że żaden z tych tematów nie zostaje zamknięty tylko odłożony w czasie. 
 
- Burmistrz dodał, że radny Onieszczuk dobrze podsumował, na ulicy Plażowej doszły 
problemy własnościowe. Burmistrz dodał, ze robiony jest Plan zagospodarowania 
przestrzennego, który uporządkuje wszystko na tym terenie. Jeśli chodzi o deszczochrony to 
przetarg wykazał dużą rozbieżność pomiędzy zakładanymi kosztami a realnymi. W związku z 
dużą różnicą w kwocie, została podjęta decyzja o przygotowaniu projektu i dokumentacji we 
własnym zakresie  a potem zostanie ogłoszony przetarg, co powinno dać zaoszczędzić spore 



pieniądze. Jeśli chodzi o ścieżkę pieszo-rowerową nad zalewem, to powinno się udać ją 
wykonać jeszcze w tym roku, ponieważ jest ona ujęta w jednym z programów działań.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2021 rok. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy 
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 
na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/176/21 –Załącznik Nr 11 

 

Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Siemiatycze na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2021-2035. 

 



Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała omówiona była na komisji przez Panią 
Skarbnik. Zapytała, czy potrzebne są jakieś wyjaśnienia? 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2021-2024 wraz z prognozą 
kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2035. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 
aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/177/21 –Załącznik Nr 12 

 

Do punktu 14 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego instytucji kultury za 2020 rok. 



Przewodnicząca Rady powiedział, ze na komisji uchwałę omówiła Pani Skarbnik. 

- Radna Grygoruk poruszyła temat rozliczenia Siemiatyckiego Ośrodka Kultury, pojawiła się 
tam kwota 15 023 zł ze sprzedaży biletów, radna zapytała Panią Dyrektor SOK czy to jest 
kwota wynikająca ze sprzedaż biletów wstępu do synagogi, czy też za zajęcia prowadzone 
przez SOK. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, ze za bilety wstępu. 

- Radna Grygoruk powiedziała, że bardzo się cieszy w takim razie, ponieważ z cenami 
biletów narosło kilka mitów, przetoczyła się dyskusja. Radna dodała, ze bilet indywidualnego 
wstępu kosztuje 5 zł, a bilety są zróżnicowane w zależności od tego kto wchodzi senior, czy 
wchodzi dziecko, czy jest to grupa, najwyższa cena to jest 5 zł. radna dodała, ze Siemiatycki 
Ośrodek Kultury ponosi jakieś w związku z pandemią (środki do dezynfekcji), a turyści 
również często potrzebują skorzystać z toalety. Radna dodał, ze mieszkańcy Siemiatycz nie 
płacą biletów wstępu, opłaty są tylko od turystów. 

- Pani Dyrektor SOK powiedziała, że ukazał się jakiś czas temu artykuł w Głosie Siemiatycz. 
Pani Dyrektor dodała, ze SOK przymierzał się już do takiej decyzji już jakiś czas, chociażby 
płyn do dezynfekcji też kosztuje.  

- Radna Grygoruk dodała, ze wszędzie gdzie się zajedzie z grupą to są jakieś opłaty albo z 
góry ustalone, albo „co łaska”, więc dlaczego w galerii w Siemiatyczach nie miałoby być 
takiej opłaty. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2020 rok. 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 



12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/178/21 –Załącznik Nr 13 

 
Do punktu 15 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 
sprawie uchwalenia statutu miasta Siemiatycze. 
 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia statutu miasta Siemiatycze. 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/179/21 –Załącznik Nr 14 

 

Do punktu 16 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Porządku Publicznego. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w związku z wyborem nowego radnego, Pana Tomasza 
Jakowiuka zadeklarował chęć pracy w Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku 
Publicznego.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 
składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego. Przewodnicząca Rady 
poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 
poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecny 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVI/180/21 –Załącznik Nr 15 

 

Przewodnicząca Rady  zarządziła 10 minut przerwy. 

 

Do punktu 17 – sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji, jest też zamieszczone na BIP 
miasta Siemiatycze. 

Do punktu 18 – roczny raport z realizacji gminnego programu rewitalizacji miasta 
Siemiatycze na lata 2017-2023. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji, jest też zamieszczone na BIP 
miasta Siemiatycze. 

Do punktu 19 – sprawozdanie z realizacji w latach 2019-2020 „Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami Miasta Siemiatycze na lata 2019-2022”, 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji, jest też zamieszczone na BIP 
miasta Siemiatycze. 

 

Do punktu 20 - sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2020 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji, jest też zamieszczone na BIP 
miasta Siemiatycze. 

 

Do punktu 21 - sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 
rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją w/w zadań na 2021 rok.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji, jest też zamieszczone na BIP 
miasta Siemiatycze. 

 

Do punktu 22 - sprawozdanie z  Programu Aktywności Lokalnej za 2020 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji, jest też zamieszczone na BIP 
miasta Siemiatycze. 

 



Do punktu 23 - sprawozdanie za rok 2020 z  realizacji Miejskiego Programu Wspierania 
Rodziny  dla Miasta Siemiatycze na lata 2019-2021. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z dzisiejszej sesji, jest też zamieszczone na BIP 
miasta Siemiatycze. 

Do punktu 24 – wolne wnioski. 

W tym punkcie głos zabrali: 

- Przewodnicząca Rady zapytała o elektrociepłownię, czy się buduje, na jakim etapie i czy są 
jakieś problemy z tym związane? 

- Burmistrz odpowiedział, ze rozmowy z elektrociepłownią już długo trwają, chcemy żeby 
ciepło było produkowane z korzyścią dla mieszkańców i było tańsze (produkowane ze 
śmieci).Jednak nie chcemy dłużej czekać i Przedsiębiorstwo Komunalne w ciągu najbliższych 
dwóch lat wybuduje dwie kotłownie gazowe, na osiedlu Wysokim i na Tarasach. Jeśli Eneris 
wybuduje dużą elektrociepłownię, to kotłownie gazowe będą pełniły rolę zapasową. Czekamy 
teraz na przyłącze gazowe. 

- Radny Berski poruszył temat wycinki drzew na drodze krajowej „19”, powiedział, że 
drzewa już chyba od roku są zaznaczone do wycinki. 

- Radny Berski zapytał o to kto jest właścicielem byłego kina, kto odpowiada za porządek 
wokół budynku? 

- radny Berski zapytał o możliwość utworzenia trzeciego pasa do zjazdu z ulicy Grodzieńskiej 
na ulicę Świetojańską, temat już był kiedyś poruszany? Radny też poinformował, że na ulicy 
Świętojańskiej przy dużym drzewie trzeba kawałek konara ściąć. 

- Burmistrz powiedział, ze jeśli chodzi o wycinkę drzew to nie mamy wpływu na Generalną 
Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad, ani na Konserwatora Zabytków, być może 
przekładanie w czasie wycinki związane jest że nie mają oni wolnych mocy przerobowych, 
możemy zapytać jedynie dlaczego to tak długo trwa. Burmistrz dodał, ze tam na wysokości 
zjazdu pod halę jest jedno z najbardziej niebezpiecznych przejść, wnioskowaliśmy już kilka 
razy do GDDKiA o doświetlenia tego przejścia dla pieszych, nawet z chęcią dofinansowania. 
Być może uda się doświetlić przejścia na ulicy 11 Listopada od szpitala do Supersamu, ale 
niestety nie jest to od nas zależne. 

Burmistrz odpowiedział, ze właścicielem budynku po byłym kinie jest prywatny 
przedsiębiorca z Siemiatycz. 

- Burmistrz odpowiedział, ze jeśli chodzi o trzeci pas na ulicy Grodzieńskiej to ze względów 
technicznych nie ma możliwości wykonania tego pasa. 

- Burmistrz odpowiedział, ze jeśli chodzi o konar to zostanie to sprawdzone, czy jest potrzeba 
podcięcia. 

- radny Kosieradzki poruszył temat ulicy Grodzieńskiej i słupów energetycznych 
napowietrznych, rodny powiedział, ze słupy są pokrzywione, zapytał czy jest możliwość 
likwidacji tych słupów i położenia kabla w ziemi, podobnie jak jest przy rondzie Solidarności. 

Radny poruszył również temat ulicy Polnej, powiedział, ze w związku z tym iż ruszyły 
remonty szczątkowe ulic czy można uzupełnić nawierzchnię również na ulicy Polnej. 

- Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o słupy na ulicy Grodzieńskiej to pierwsza część do 
mostu, kable zostały schowane w ziemię, od mostu PGE miało zrobić w terminie 



późniejszym, ale z tego co wiemy w zeszłym roku zostały obcięte środki finansowe na 
inwestycje dla PGE i trudno powiedzieć kiedy to zostanie zrobione. 

- Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o ulicę Polną to aktualnie wykonywane są remonty 
szczątkowe i ta ulica również zostanie wzięta pod uwagę. 

- radny Onieszczuk pogratulował największej inwestycji od dziesięcioleci, powiedział, że 
obiekt wygląda bardzo dobrze. Radny pogratulował również Panu Pawłowi Słowikowskiemu- 
kierownikowi basenu, widać że bardzo angażuje się w swoją pracę. Radny dodał, ze widać 
szybką reakcję na różne zgłoszenia, np. niewystarczającą liczbę wieszaków. Radny zapytał 
również o to jakie zajęcia/atrakcje dla mieszkańców planowane są na basenie? 

- Burmistrz powiedział, ze musi pochwalić zarówno Pana Pawła, który bardzo angażuje się w 
pracę i nadzoruje wszystko, jak również wszystkich pracowników obsługi basenu, ponieważ 
od mieszkańców płyną bardzo pozytywne słowa, że obsługa jest miła i pomocna. Na wszelkie 
zgłoszenia od mieszkańców staramy się jak najszybciej reagować, np. jeśli chodzi o moc 
przerobowe suszarek do włosów, zostały one zareklamowane, ponieważ się przegrzewały. W 
niedługim czasie zostaną wstawione nowe suszarki. Burmistrz dodał, ze na ten moment 
wszystko jest w fazie rozruchu, sprawdzane jest obciążenie basenu w poszczególnych 
godzinach, po to żeby można było ustalić godziny zajęć np. aqua aerobiku dla osób dorosłych 
czy dla seniorów. W niedługim czasie ruszy też nauka pływania prowadzona przez MOSiR, a 
od przyszłego miesiąca ruszą też zajęcia komercyjne. Na pewno będą też planowane jakieś 
zawody czy konkursy, czy jakieś dodatkowe atrakcje dla dzieci na Dzień Dziecka. 

- Radny Korowicki podziękował za usunięcie „leżącego Mariotu”, powiedział, ze jest tam 
jeszcze nieporządek, ale zapewne zostanie to posprzątane. Radny zapytał też o to jakie są 
plany co do tej działki. 

- Burmistrz powiedział, ze zgodnie z obietnicami udało się usunąć ten budynek, a teren 
zostanie uprzątnięty do końca marca. Burmistrz dodał, że działka zostanie wystawiona  na 
sprzedaż. 

- radny Korowicki poruszył temat zejścia/schodów na ulicy Sienkiewicza za barem Wodnik. 
Radny powiedział, ze są tam wyrwy w ziemi, które powoduje woda spływająca z całej tej 
ulicy. Radny zasugerował wybudowanie schodów inną metodą. 

- Burmistrz powiedział, że nie obędzie się od gruntownej przebudowy tych schodów. 
Burmistrz dodał, ze postara się żeby ta inwestycja został zrobiona jeszcze w tym roku. 

- radny Korowicki zwrócił się również o naprawę bariery  ochronnej (tzw. szyny) przy 
trzecim zalewie. 

- Burmistrz powiedział, ze zwrócimy się do MOSiR-u o naprawę. 

- radny Korowicki zapytał o to kto odpowiada za oczyszczenie koryta rzeki Kamionki, chodzi 
o powalone drzewa oraz takie które jeszcze stoją ale grożą upadkiem. 

- Burmistrz odpowiedział, ze temat uregulowania i doprowadzenia do porządku rzeki należy 
do Wód Polskich, temat zgłaszany był do nich kilkakrotnie i otrzymaliśmy informację, ze w 
tym roku zajmą się tą sprawą. 

- Radny Korowicki poruszył temat ulicy Moniuszki, a szczególnie chodzi o plac za Cezarem. 
Radny powiedział,  że mieszkańcy domagają się aby utwardzić ten plac, bo tam tworzy się 
błoto.  

- Burmistrz powiedział, ze zostało zrobione zgłoszenie do Starostwa,. Koszt utwardzenia tego 
terenu jest dość znaczny. W tej chwili został wykonany wstępny projekt i zgłoszenie do 
Starostwa. Burmistrz powiedział, ze może na ten moment zadeklarować podniesienie 



krawężnika dzięki czemu woda nie będzie na ten plac napływała. Utwardzenie kostką jest 
dość dużym kosztem i jak na ten moment nie możemy tego obiecać.  

- Radna Grygoruk powiedział, że mieszkańcy ulicy Legionów Piłsudskiego przy blokach 4-6 
zwracają się o wyznaczenie miejsc parkingowych. 

- Burmistrz powiedział, że może uda się przy malowaniu (odnawianiu) ulicy zająć się tym 
tematem. 

- radny Tomasz Jakowiuk zapytał czy jest możliwość zrobienia czasowego oświetlenia na 
skate parku. Radny zgłosił również, że przy wyjeździe z ulicy Annopolskiej na ulice 11 
Listopada z niezamieszkałej nieruchomości wyrastają za obręb ogrodzenia krzaki i drzewa i 
bardzo ograniczają widoczność. 

- Burmistrz odpowiedział, ze jeśli chodzi o wyjazd z ulicy Annopolskiej to do wysokości 
płotu możemy podciąć te krzaki, żeby nie ingerować we własność prywatną. 

Jeśli chodzi o oświetlenie skate parku, to zwrócimy się do MOSiR-u, żeby zrobił oświetlenie 
w taki sam sposób jak na bieżni, czyli przycisk czasowy. 

- radny Mironkiewicz poruszył temat wiatraka, powiedział, ze była wcześniej mowa o 
naprawie śmigła, radny powiedział, ze zastanawia się nad zasadnością tej inwestycji, 
ponieważ z racji na powstawanie zabudowy w ej okolicy wiatrak przestaje być widoczny. 
Radny zasugerował przeniesienie wiatraka w inną lokalizację. 

- Burmistrz powiedział, ze radny go zaskoczył, dodał, ze nawiązane zostały rozmowy z firmą 
która naprawia wiatraki, między innymi w Ciechanowcu i śmigło zostanie naprawione. Jeśli 
chodzi o przeniesienie wiatraka w inne miejsce, to jest to jakiś pomysł, ale trzeba znaleźć 
odpowiednie miejsce i sprawdzić koszt przeniesienia takiego obiektu.  

- radny Mironkiewicz poruszył temat działek inwestycyjnych na ulicy Kościuszki, zapytał czy 
są one uzbrojone w media i czy przedsiębiorcy są zainteresowani tymi działkami. 

- Burmistrz powiedział, ze działki należą do prywatnych osób i cały czas powstają tam jakieś 
nowe budowle. Nie było tam między innymi dlatego wykonywane uzbrojenie, bo po pierwsze 
to olbrzymi koszt, a po drugie to nie mogliśmy wnioskować o dofinansowanie bo to nie nasz 
teren. Z drugiej strony są też pewne plusy, ze te działki  są prywatne, bo czasami łatwiej 
dogadać się dwóm przedsiębiorcom, omijając te wszystkie procedury urzędowe. Natomiast 
Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego planuje w 2024 roku dociągnięcie wody na ten teren, 
być może w międzyczasie Starostwo zrobi tam drogę.  

– Radny Mironkiewicz zapytał o działkę na której było gruzowisko? 

- Burmistrz odpowiedział, ze czekamy na wycenę i działka zostanie przeznaczona na 
sprzedaż. 

- radny Roszczenko zapytał o możliwość budowy chodnika na ulicy Rogińskiego. 

- Burmistrz odpowiedział, ze akurat dzisiaj był u niego proboszcz w tej sprawie. Dodał, ze 
parafia jest w stanie wydzierżawić za przysłowiową złotówkę albo bezpłatnie dla Miasta na 
długi okres czasu. Pan Burmistrz Czmut wykona projekt i najprawdopodobniej prace zostaną 
podzielone na dwa etapy, żeby nie obciążyć zbyt mocno budżetu. Burmistrz stwierdził, że w 
ciągu najbliższych dwóch lat postawnie tam chodnik. 

 

Do punktu 25 - zakończenie obrad. 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 10 marca 2021 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:50. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 


